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Asiakasraadin jäseneltä on tullut pyyntö käsitellä kahta asiaa. 
Ensimmäinen asia koskee sähköisiä laskuja, joista raati suositteli 
vahvasti niiden käyttämistä, kuitenkin niin, että niillä joilla ei ole 
mahdollista e-laskuja on jatkossa mahdollisuus paperiseen laskuun. 
Asia on selvitetty Soiten hallinnosta ja tämä asiakasraadin esitys on 
Soiten ohjeistuksen mukainen.   
 
Toinen asia koskee lääkärin määräämiä vuosittaisia 
verikoekontrolleja laboratorioon. 
 

Päätösesitys Asiakasraati merkitsee tiedoksi muut esille tulleet asiat ja käy niistä 
keskustelun. 
 

Päätös Asiakasraati päätti  
1. suositella vahvasti sähköisten laskujen käyttöön ottamista  
2. pyytää asiakaslaskutuksesta vastaavaa kertomaan laskutuksesta 
ja maksuista, kuitenkin erityisesti e-laskusta.  
3. pyytää seuraavaan kokoukseen esittelyt hyvinvointialuejohtajalta, 
talousjohtajalta ja pelastusjohtajalta. 

 


